
PROTOKÓŁ NR 1/07

z posiedzenia Komisji

Ochrony Środowiska i Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 23 lutego 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:45. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:

1. Andrzej Machnica – Przewodniczący,

2. Tomasz Nowicki,

3. Henryk Płoński.

Nieobecni usprawiedliwieni: Roman Kołodziej, Piotr Tyrawa.

Zaproszone osoby:

4.    Tadeusz Bierowski.

Porządek obrad:

1. Sporządzenia planu pracy na 2007 rok.

LUTY-MAJ: Ośrodek kąpielowo-rekreacyjny „Wyspa”:

a)wizyta  w  obiekcie  –  inwentaryzacja  fotograficzna  obecnego  stanu  technicznego  oraz  sprzętu  

należącego do wyżej wymienionego obiektu;

b)zapoznanie się z istniejącą dokumentacją dotyczącą obiektu;

c)uzyskanie  przepisów  i  opinii  niezbędnych  do  prowadzenia  działalności  w  wyżej  

wymienionym obiekcie;

d)wnioski dotyczące możliwości prowadzenia działalności w obiekcie w 2007 roku.

LUTY-MARZEC: Handel detaliczny a wielkopowierzchniowy (sieciowy):

a)współistnienie Kupców kowarskich przy placówkach sieciowych;

b)potrzeby i zagrożenia handlu detalicznego – opracowanie opinii.

MARZEC: 

• Rozpatrzenie problemu przelewu wody ze zbiornika na teren posesji p. Strzelczyka (wizyta w tym 

miejscu).

• Rozwiązanie problemu odwodnienia przejścia pomiędzy ul. 1 Maja a Jagiellończyka (koło Kwiaciarni 

p. Idasiak).

• Doprowadzenie  do  skontaktowania  się  Urzędu  Miejskiego  z  właścicielami  terenu  przy  ul. 

Jagiellończyka (należącego do p. Szewczyka) w celu utrzymania porządku na wyżej wymienionym 

terenie.
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CAŁY ROK: Wywóz nieczystości stałych:

a)potrzeby, warunki i miejsca usytuowania pojemników na śmieci i odpady wtórne;

b)analiza wywozu i opłat za należne usługi;

c)interwencje dotyczące nielegalnych wysypisk;

d)problem skupu opakowań (np. po mleku) oraz odpadów niebezpiecznych (baterie, akumulatory,  

środki chemiczne);

e)doprowadzenie do pełnego segregowania śmieci poprzez informowanie mieszkańców o prawach i 

obowiązkach.

CAŁY ROK: 

• Interwencje dotyczące zgłoszeń o zanieczyszczaniu środowiska.  

• Całoroczne spotkania z przedsiębiorcami na temat problemów i skutków wynikających z realizacji 

projektu pn. „Karkonoski System Wodociągów i Kanalizacji” i podwyżek cen wody i ścieków.

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie o godzinie 17:40.

Protokołowała:                                                                                                   Przewodniczący Komisji

Sylwia Wątroba                                                                                          Ochrony Środowiska i Przemysłu,

                                                                                                                             Handlu, Usług i Rolnictwa
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